
 آرمان ملی: صحبت در خصوص گزینه های 
سرمربی گری تیم ملی والیبال ادامه دارد و البته 
سرو  هدایت  خارجی  گزینه  می رسد  نظر  به 

قامتان را بر عهده خواهد گرفت. 

   نامه از داخل 
والیبال  فدراسیون  فنی  کمیته  نشست 
یکشنبه، ۱۷ دی برگزار و در پایان این جلسه 
اعلام شد که دو گزینه از بین چهار گزینه مورد 
نظر برای سرمربیگری تیم ملی والیبال )ویتال 
هاینن، آنجلو لورنزوتی، سعید معروف و روبرتو 
پیاتزا(، به دلایلی نامعلوم به یکباره از همکاری 
با فدراسیون والیبال ایران انصراف داده اند. در 
این راستا شنیده شد که برخی از داخل ایران با 
این مربیان ارتباط گرفته و آنها را از هدایت تیم 
ایران منصرف کرده اند. محمود افشاردوست 
سرمربیگری  گزینه های  با  تماس  مورد  در 
بیشتر  این موضوع  گفت:  ایسنا  به  تیم ملی 
شنیده هاست و نمی توانم قطعی بگویم اتفاق 
افتاده یا نه. یکی از اعضای کمیته فنی در جلسه 
ح کرد که کسی از داخل با  این موضوع را مطر
آنها صحبت کرده اما نمی دانم تا چه حد در 
این مورد مطمئن است. امیدوارم خبر اشتباه و 
غلطی بوده باشد و چنین اتفاقی نیفتاده باشد 
چون زیبنده ورزش و والیبال ما نیست. بالاخره 
داعیه حضور در جمع ۱۰ تیم برتر دنیا را داریم 
و چنین رفتارهایی سخیف است. امیدوارم 
این اطلاعات اشتباه باشد و خیلی زود بر پایه 
کرات خوب  اطلاعات و گزارشاتی که ناشی از مذا
است، تصمیمی درست و منطقی گرفته شود. او 
در مورد گزینه های جدید سرمربیگری تیم ملی 
بیان کرد: فدراسیون سه گزینه را دوباره مدنظر 
کره شده است. البته در کنار این  دارد و وارد مذا
کره  ممکن است با نفرات قبلی هم دوباره مذا
انجام شود. افشاردوست در مورد نظر منفی 
شورای مشورتی و کمیته فنی برای سرمربیگری 
سعید معروف گفت: سعید معروف سرمایه و 
اسطوره ای برای والیبال است. نباید خدماتش 
به والیبال کشور را فراموش کنیم. او از جرگه 
بازیکنی جدا شده و می خواهد کار مربیگری را 
آغاز کند. در کلاس های مربیگری هم شرکت 
کرده و مدرسان هم کاملا تاییدش کرده اند. 
بنابراین همیشه به عنوان یک سرمایه برای 

والیبال ما مطرح است. اعضای شورای مشورتی 
و کمیته فنی با شخص سعید معروف مخالف 
نیستند بلکه همه او را تایید می کنند، اما در 
این مقطع با توجه به شرایط خاصی که داریم و 
همچنین خواست خانواده، جامعه و هواداران 
والیبال مبنی بر بکارگیری مربی خارجی، بحث ها 
به سمت و سوی استفاده از مربیان خارجی 
رفت. او در پاسخ به این سوال که چرا با وجود 
اینکه بکارگیری سعید معروف به عنوان سرمربی 
تا حد زیادی منتفی است اما نامش هچنان بین 
گزینه ها وجود دارد، گفت: این دیگر برمی گردد 
به اینکه بالاخره گزینه داخلی هم برای والیبال 

مطرح است. 

   نظر بازیکن باتجربه 
علیرضا بهبودی، پاسور و کاپیتان تیم پیکان 
و از بازیکنان باتجربه والیبال ایران معتقد است 
شرایط تیم ملی والیبال برای صعود به المپیک 
گفت: بعید می دانم با  خیلی سخت است و 
المپیک  به  هم  والیبال  مربیگری  خدای 
برویم! او در مورد وضعیت سرمربی تیم ملی 
که هنوز مشخص نشده است، گفت: مقداری 
بی برنامگی وجود دارد. دوستانی که می خواهند 
این اتفاق را رقم بزنند، برنامه خود را اعلام کنند. 
به شدت مخالف قرارداد ۲+۲+۱ هستم چون به 
این معنی است که فقط دنبال نتیجه هستیم. 
گر مربی سال اول نتیجه نگیرد کنار می رود،  ا
در صورتی که بعید می دانم با خدای مربیگری 
والیبال هم به المپیک برویم. غیرممکن نیست 

اما کار خیلی سختی داریم. 

   نظر کاپیتان 
رضا نادی کاپیتان سابق تیم ملی والیبال 
و عضو شورای مشورتی فدراسیون در مورد 
وضعیت انتخاب سرمربی تیم ملی به ایسنا 
گفت: در جلسه مشورتی فدراسیون ۹۹ درصد 
که مربی درجه  اعضا به این نتیجه رسیدند 
کمیته فنی هم  یک خارجی انتخاب شود و 
برای انتخاب سرمربی تشکیل شد تا به نتیجه 
برسند اما مثل اینکه انصراف دادند. به نظرم 
فدراسیون حق دارد چون لحظات حساسی 
داریم و باید انتخاب خوبی انجام شود. لیگ 
فروردین تمام می شود و زمان داریم. باید تا 
آن موقع به نتیجه برسیم. او در ادامه افزود: 
گزینه هایی که مطرح شدند، جدی بودند و آقای 
مرادی با آنها صحبت کرده بود. این مربیان هم 
شرایط خود را گفته بودند و تمایل هم داشتند 
اما به دو نفرشان پیشنهادهای دیگری شده 
است. در نتیجه شرایط خود را بررسی می کنند 
تا بهترین انتخاب را داشته باشند. گزینه های 
دیگری هم هستند که مشتاق حضور در ایران 
باشند. او در پاسخ به این سوال که طولانی 
شدن روند انتخاب سرمربی تیم ملی باعث نشد 
که این مربیان به سمت سایر پیشنهادهای 
خود بروند، گفت: شرایط تیم ملی عادی نیست 
چون باید از ۱۲ بازی لیگ جهانی حداقل در 
۸- ۹ مسابقه برنده شویم و تیم های دیگر هم 
چند بازی را ببازند تا به المپیک برویم. بنابراین 

کنیم. این  المپیک های بعدی فکر  باید به 
گاییچ و پارک  مساله مربیانی مثل ولاسکو، 
می خواهد که سازندگی انجام بدهد. به همین 
دلیل است که فدراسیون در انتخاب سرمربی 
وسواس دارد چون باید کسی را انتخاب کند که 
درعرض یک ماه تیم را به لیگ جهانی ببرد و هم 
اینکه سازندگی کند و تیم ملی را به شرایط قبل 
برگرداند. کاپیتان سابق تیم ملی والیبال در مورد 
سرمربیگری معروف در تیم ملی گفت: به نظرم 
ح  مقایسه آقای معروف با گزینه هایی که مطر
شد اشتباه بود. شاید آقای معروف مربی خوبی 
بشود اما انتخابش در این شرایط درست نیست. 
امثال من، معروف و کسانی که در تیم ملی کار 
کرده اند، بهتر است کارشان را با دستیاری یک 
مربی خارجی خوب یا تیم باشگاهی شروع 
کنند. به نظرم اشتباه است که بیاید و بلافاصله 

سرمربی تیم ملی شود. 

   صحبت کارخانه 
فنی  کمیته  عضو  کارخانه،  مصطفی 
به  ایسنا  با  گفت وگو  در  والیبال  فدراسیون 
انتخاب سرمربی تیم ملی والیبال اشاره و بیان 
کار را انجام  کرد: معتقدم باید با آرامش این 
گر با عجله سرمربی تیم ملی را مشخص  بدهیم. ا
کنیم و فردی که شایسته نیست را بیاوریم هم 
گر ۱۰ روز  پولمان رفته و هم نتیجه نگرفته ایم اما ا
دیرتر شود و با فکر و هدف جلو برویم به مراتب 
خروجی بهتری خواهد داشت. او در مورد دو 
مربی دیگری که به عنوان گزینه های سرمربیگری 
تیم ملی در حال رایزنی با فدراسیون هستند، 
بیان کرد: دو گزینه دیگر اضافه می شوند. از 
آنجا که شناخت عمیقی از سیاست های آقای 
مرادی سرپرست فدراسیون دارم، فردی کاملا 
گاه و با علم است. منافع ملی و والیبال  باتجربه، آ
را می بیند و جای نگرانی نیست. کارخانه در 
مورد شانس ایران برای کسب سهمیه المپیک 
گفت: معتقدم شانس داریم اماتلاش مضاعفی 
می خواهد. یک مربی می خواهیم که چنین 
باوری داشته باشد که گاهی می شود کارهای 
بزرگی انجام داد. موفقیت به مربی، بازیکنان و 
فدراسیون مرتبط است که با جدیت، متعهدانه، 
دلسوزانه و با مسئولیت بالا تلاش خود را کنند. 

گر نشد حداقل شرمنده نیستیم.  دیگر ا
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از منصرف کردن سرمربیان خارجی تا کنار گذاشتن معروف

گر های انتخاب سرمربی تیم ملی والیبال!  اما و ا

ساندویچ خردل، رمز بازگشت  
دی بروینه به فوتبال! 

ستاره منچسترسیتی در دوران نقاهت پس 
از مصدومیتش تغییری اساسی در رژیم غذایی  
خود ایجاد کرد. کوین دی بروینه پس از پنج ماه 
دوری از فوتبال در پیروزی پنج بر صفر همشهری ها 
در دور سوم جام حذفی مقابل هادرزفیلد تاون 
به میادین بازگشت. او در دیدار شنبه شب با 
نیوکاسل نیز ستاره تیمش بود و توانست با ورودش 
به زمین با زدن یک گل و دادن یک پاس گل 
نمایش خوبی داشته باشد. این هافبک بلژیکی 
در نیمه نخست فینال لیگ قهرمانان اروپا در 
استانبول دچار آسیب شد. او در ادامه در بازی 
افتتاحیه فصل جاری لیگ برتر مقابل برنلی به 
دلیل آسیب دیدگی دوباره از بازی بیرون رفت و یک 
عمل جراحی را نیز پشت سر گذاشت. درخشش 
برابر نیوکاسل نشان داد که دی بروینه به دوران اوج 
برگشته است. روزنامه انگلیس دیلی میل نوشت 
دی بروینه در تلاش برای طولانی کردن 
دوران حرفه ای اش تغییراتی را در رژیم 
کرده است. یکی  غذایی خود ایجاد 
از تغییراتی که این بازیکن ۳۲ ساله 
انجام داده واردکردن ساندویچ 
خردل به رژیم غذایی او بوده 
که ستاره بلژیکی به طور مداوم از 
آن مصرف می کند. خردل یکی از 
سالم ترین چاشنی هاست و قند، 
چربی و کالری کمی دارد. علاوه بر 
این، خردل غنی از پروتئین، فیبر 
و ویتامین C است. دی بروینه پس 
از انجام تمرین های قدرتی، لاغرتر 
و قوی تر بازگشته است. در جدول 
لیگ برتر انگلیس، لیورپول با ۴۵ امتیاز 
صدرنشین است. منچسترسیتی با 
۴۳ امتیاز به رده دوم صعود کرد. 
استون ویلا با ۴۲ امتیاز سوم است 
و آرسنال با ۴۰ امتیاز در جایگاه 

چهارم قرار دارد.

ویژه

در رقابت های جام ملت های آسیا 
گذاشته و باتجربه  تیم پا به سن 
استرالیا در مقابل هند روز سختی را 
پشت سرگذاشت و ستاره های این 
تیم عملکرد جالبی مقابل هندی ها 
نشان ندادند اما درخشش بازیکن 
جوان کانگوروها امیدهای زیادی را 

برای آنها زنده کرد. 

حسین طیبی ستاره تیم ملی 
فوتسال ایران که در فصل جاری 
لیگا ناسیونال اسپانیا با وجود 
غیبت در دو ماه اخیر توانسته 10 
گل به ثمر رساند و امیدوار است 
در بازگشت به میادین دوباره به 
روند گلزنی برگردد و مهره موثری 

برای تیمش باشد. 

انتشار تصویری از دیدار جرارد 
پیکه، با خوان لاپورتا توجه بسیاری 
در  پیکه  است.  کرده  جلب  را 
مراسمی که با حضور لاپورتا همراه 
بود دیداری با رئیس سابقش داشت 
تا خاطره سال های خوب و نه 
چندان دوری که در کنار هم سپری 

کرده بودند را بار دیگر زنده کند. 

ت
شــ
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        دیدار   بازیکن جوان مصدومیت

گفتوگو

شاهرخ بیانی پیشکسوت فوتبال در خصوص 
ماجراهای سابق تیم ملی فوتبال در دوره های 
قبلی جام ملت های آسیا صحبت کرد. وی در 
گردان قلعه نویی می گوید  خصوص وضعیت شا
گر بدشانسی  این نسل، نسل طلایی است و ا

نیاورد قطعا قهرمان آسیا می شود.
   شما در سال 1984 با تیم ملی در جام ملت ها 
صحبت  بازی ها  آن  خصوص  در  داشتید.  حضور 

می کنید؟
تیم ملی آن زمان خیلی خوب بود و سرمربی تیم 
ملی آقای ناصر ابراهیمی بود، اما ایشان در بازی 
نیمه نهایی مقابل عربستان یک تعویض اشتباه 
داشت و ناصر محمد خانی را از زمین بیرون کشید 
و بیرون رفتن ناصر باعث شد که تیم ملی لطمه 
بخورد. در حالی که ما یک بر صفر از عربستان جلو 
بودیم به دلیل لغزنده بودن زمین، شاهین )برادرم( 
خواست توپ را دفع کند که همان توپ منجر به 
گل به خودی شد. بازی به تساوی کشیده شد و در 
نهایت ضربات پنالتی تیم صعود کننده را مشخص 
می کرد اما پنجعلی نتوانست پنالتی خود را گل کند 
و ما نتوانستیم به فینال راه پیدا کنیم و در نهایت 
عربستان در فینال با چین بازی کرد. خیلی حیف 
گر ما در آن بازی بدشانسی نمی آوردیم،  شد ا

قهرمان آسیا می شدیم.
   اما مثل اینکه در دور بعدی 14 بازیکن تیم ملی 
استعفا دادند که شما هم یکی از آنها بودید و به جای 
تیم ملی اصلی، نسل جوانی با هدایت آقای دهداری 

به بازی های آسیایی رفت، جریان چه بود؟
ما استعفا ندادیم، بلکه ۱۴ امضا جمع کردیم و 

به اشتباه تصور کردند که استعفا دادیم.
   اما گفته شد که شما 14 نفر نخواستید با مرحوم 

دهداری کار کنید!
نه، ما با مرحوم دهداری مشکل نداشتیم 
و مشکل ما با رضا وطن خواه بود. وطن خواه 
دستیار آقای دهداری بود و در یکی از تمرینات 
با پنجعلی بدرفتاری کرد و ما به حمایت پنجعلی 
گفتیم تا وطن خواه باشد با تیم ملی کار نمی کنیم 

اما این امضای ما را استعفا تلقی کردند.
   پس شما 14 نفر آن سال از تیم ملی جا ماندید! 
چه کسانی به جای شما در بازی های آسیایی شرکت 

کردند؟
بازیکنان جوان را به جای ما به بازی های 
گر ما بودیم  آسیایی بردند، اما آنها نتیجه نگرفتند ا

قطعاً در آن سال قهرمان می شدیم.
   خیلی ها می گویند تیم ملی فعلی ایران نسل 
طلایی است و این نسل باید حتماً قهرمان آسیا شود، 

نظر شما در این خصوص چیست؟
من هم می گویم این نسل، نسل طلایی است و 
گر بدشانسی نیاورد قطعا قهرمان آسیا می شود. ا

شکست دختر پینگ پنگ باز ایران  
در مسابقات قطر 

ایسنا: تنها نماینده تنیس روی میز زنان ایران 
در مسابقات بین المللی قطر شکست خورد. 
رقابت های تنیس روی میز قطر در حال برگزاری 
است و مهشید اشتری به عنوان نماینده ایران به 
رقابت با حریف خود پرداخت. اشتری در اولین 
رقابت خود به مصاف ناتالی مارچتی از بلژیک رفت 
و سه بر یک شکست خورد.   نماینده تنیس روی 
میز ایران گیم اول را یازده بر ۹ پیروز شد اما در سه 
گیم بعدی با نتایج یازده بر هشت، ۱۲ بر ۱۰ و ۱۳ بر 
یازده شکست خورد. اشتری تنها نماینده تنیس 
روی میز زنان ایران در این مسابقات است که با 
شکست در اولین مسابقه خود از دور رقابت های 

انفرادی کنار رفت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ در حال برگزاری است و 
پرسشی که این روزها به وجود آمده این است که صداوسیما چگونه 
حق پخش این مسابقات را خریداری کرده است. ماجرای حق 
پخش مسابقات فوتبال مدت هاست که مورد بحث قرار می گیرد 
و اتفاق رخ داده در دیدار افتتاحیه جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ و 
پخش زیرصدای گزارشگر انگلیسی این شائبه را به وجود آورد که 
صداوسیما حق پخش این رقابت ها را خریداری نکرده است. این 
اتفاق به دلیل یک مشکل فنی رخ داد و مشکلی بابت حق پخش 
وجود ندارد. داستان خرید حق پخش اما چیست؟ حدود دو سال 
پیش و در زمان ریاست شهاب الدین عزیزی خادم در فدراسیون 
فوتبال، قراردادی بین فدراسیون و کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
که به دلیل تحریم صداوسیمای جمهوری اسلامی  امضا رسید، چرا
ایران، عملاً این سازمان نمی توانست طرف قرارداد AFC باشد. به 
همین دلیل فدراسیون فوتبال ایران به نمایندگی از صداوسیما 
قراردادی ۵ ساله با کنفدراسیون فوتبال آسیا منعقد کرد که بر 
اساس آن صداوسیمای ایران حق پخش تمام مسابقاتی که زیر نظر 
کنفدراسیون فوتبال آسیا برگزار می شود؛ شامل جام ملت های آسیا، 
لیگ قهرمانان آسیا، فوتسال، فوتبال ساحلی، قهرمانی نوجوانان، 
جوانان، بانوان و... را خریداری کرده است. با این اقدام بخشی از 
پول های بلوکه شده فدراسیون فوتبال صرف خرید حق پخش شده 
و صداوسیما هم از منابع خود به فدراسیون فوتبال پول را پرداخت 
می کند. چندی پیش فدراسیون فوتبال ۳۵۰ هزار دلار بابت این 
قرارداد از صداوسیما دریافت کرد. در واقع عملاً فدراسیون فوتبال از 
که در شرایط عادی نمی توانست پول خود  این قرارداد سود کرد، چرا
را از AFC دریافت کند. با این شرایط مشکلی بابت حق پخش تمام 

مسابقات زیر نظر کنفدراسیون فوتبال آسیا وجود ندارد. 

جامملتهای2024
   جام ملت های آسیا و جام ملت های آفریقا همزمان با هم 
شروع  شده اند و تابستان آینده نیز یورو ۲۰۲۴ و کوپا آمه ریکا برگزار 
می شوند. جایزه تیم قهرمان جام ملت های آفریقا هفت میلیون 
دلار خواهد بود که ۴۰ درصد افزایش نسبت به دوره قبل را نشان 
می دهد. »شیرهای ترانگا« - لقب تیم ملی سنگال - در دوره قبلی 
در سال ۲۰۲۱ قهرمان شدند و پنج میلیون دلار به جیب زدند. جام 
ملت های آفریقا و آسیا به طور همزمان برگزار می شوند و کنفدراسیون 
فوتبال آسیا نیز جایزه تیم قهرمان را در این دوره پنج میلیون دلار 
اعلام کرده است؛ معادل پاداش دوره قبل که به قطر در سال ۲۰۱۹ 
پرداخت شد. کوپا آمه ریکا نیز تابستان آینده برگزار می شود و آرژانتین 
با لیونل مسی مدافع عنوان قهرمانی است. آرژانتین در دوره قبل 
برزیل را در فینال شکست داد و قهرمان شد. این اولین جام ملی 
مسی با آرژانتین بود و او در ادامه فینالیسما و جام جهانی را نیز برد. 
قهرمان کوپا آمه ریکا جایزه بزرگ ۱۰ میلیون دلاری را به دست خواهد 
آورد و نایب قهرمان پنج میلیون دلار پاداش دریافت خواهد کرد. در 
نهایت یورو ۲۰۲۴ نیز تابستان در آلمان برگزار می شود و یوفا اعلام 
کرده است قهرمان امسال جایزه ۳۰ میلیون دلاری را کسب خواهد 

کرد و نایب قهرمان سه میلیون یورو کمتر دریافت خواهد کرد. 
    سنگربان النصر در اردوی تیم ملی فوتبال عربستان با روبرتو 
مانچینی درگیری لفظی پیدا کرد و همین باعث شد تا سرمربی 
ایتالیایی او را از اردو اخراج کند. روبرتو مانچینی در آخرین تغییری 
که در فهرست تیمش برای حضور در جام ملت های آسیا به وجود 
آورد، نام سه بازیکن را خط زد. یکی از بازیکنانی که نامش خط زده 
شد، نواف العقیدی، سنگربان سرشناس النصر، بود. پیش بینی 
می شد که العقیدی، سنگربان اصلی تیم ملی 
فوتبال عربستان، در جام ملت های آسیا 
۲۰۲۳ باشد اما مانچینی نامش را خط زد تا 
سنگربان سرشناس النصر به خانه برگردد. 
خط زدن  به  تصمیم  مانچینی  چرا  اما 
گل عربی  گرفت؟ روزنامه  نام العقیدی 
به این سوال جواب داد و مدعی 
به  العقیدی  نواف  که  شد 
مانچینی  روبرتو  تصمیم 
نیمکت نشینی اش  برای 
در دو بازی اخیر اعتراض 
کرد و همین باعث شد تا با 
سرمربی درگیری لفظی پیدا 
کند و در نهایت مانچینی 

نامش را خط زد. 

درصد قهرمانی کره جنوبی و ژاپن بالاست  

گذشته در جام ملت های  کشورمان روز  تیم ملی فوتبال 
آسیا به میدان رفت. به لطف لژیونرها سطح فوتبال ایران بالا 
رفته، اما برنامه ریزی خوبی در تمامی سطوح وجود ندارد. ما 
فوتبالیست های خوبی داریم که تکنیک بیشتری نسبت به سایر 
بازیکنان آسیا دارند و ذاتاً فوتبالیست تر هستند. به همین دلیل 
شانس پیروزی و نتیجه گرفتن تیم ملی ایران در مسابقات بالا 
کتفا کرد و  می رود. اما نباید فقط به این توانایی بازیکنان ایرانی ا
باید برای تیم ملی برنامه ریزی خوبی وجود داشته باشد تا درصد 
نتیجه گیری اش بالاتر برود. تیم ملی ایران پتانسیل قهرمانی در 
کی داریم،  جام ملت های آسیا را دارد، چون بازیکنان  قوی و خطرنا
اما نباید توقع بیش از حد داشته باشیم. امکانات و تجهیزات 
آنچنان مطلوبی در اختیار کادر فنی و بازیکنان نگذاشته اند. 
برای آماده سازی جام ملت ها اردوی خاصی، بازی های تدارکاتی 
گر تیم ملی ایران قهرمان شود، کار  مناسب و ایده آلی مهیا نشد و ا
بزرگی صورت گرفته که روی توانایی انفرادی بازیکنان مان این 
قهرمانی به دست آمده است. شاید روی کاغذ کره جنوبی و ژاپن 
بتوانند تیم ملی ایران را شکست بدهند، اما با این حال فوتبال 
کشورمان از پیش بازنده نیست. درصد قهرمانی کره جنوبی و ژاپن 
بالاست، چون این دو کشور مدت هاست برنامه ریزی وسیعی روی 
فوتبال شان داشته اند و حرفه ای تر از سایر کشور های آسیایی کار 
کرده اند. حتی ژاپن و کره جنوبی بازیکنان لژیونر زیادی در فوتبال 
گر بخواهیم از لحاظ حرفه ای بودن به آنها شانس  اروپا دارند که ا
بدهیم، در رتبه نخست قرار دارند، اما ژاپن نسبت به کره جنوبی 
رشد بیشتری داشته و در این دوره از مسابقات جام ملت های آسیا 

شانس زیادی برای قهرمانی دارد. 

احمدزاده: عنایتی تازه کار است و باید تاریخ را بخواند!
از  انتقاد  با  ملوان  پیشین  سرمربی 
گر  ا می گوید  پیکان  سرمربی  صحبت های 
عنایتی کمی به عقب برگردد یا تاریخ تیم ملی 
را بخواند، متوجه می شود چه کسانی وجود 
داشتند! محمد احمدزاده در پاسخ به این 
سؤال که کدام تیم  را مدعی عنوان قهرمانی 
جام ملت های آسیا، می داند، اظهار داشت: 
ژاپن، کره جنوبی و عربستان سه شانس اصلی 
قهرمانی جام ملت ها هستند. ما بعد از این 
تیم ها با شانس کمتری شاید قهرمان شویم. 
پیشکسوت فوتبال ایران با ادامه انتقادات 
نسبت به لیست امیر قلعه نویی گفت: خیلی 

که داد می زنیم و به قلعه نویی  وقت است 
می گویم جوانان را خط نزن و کنار نگذار! وقتی 
قلعه نویی بیرون بود، دَم از جوانگرایی می زد 
اما حالا حرف خودش را نقض کرد. فدراسیون 
فوتبال هم تابع وی شده است. آینده دور 
مهم تر است و باید از جوانان استفاده بیشتری 
می شد. امیدوارم تیم ملی نتیجه بگیرد و آقایان 
خوشحال باشند ولی آینده تیم ملی در دست 
جوانانی است که خط خوردند!احمدزاده در 
مورد صحبت های رضا عنایتی سرمربی پیکآنکه 
گر مربی تیم ملی بودند وجود  گفته بود دیگران ا
خط زدن بازیکنان بزرگ را نداشتند، گفت: 

آقای عنایتی تازه کار است و جدیدا وارد حوزه 
گر کمی به عقب برگردد  مربیگری شده است. ا
یا تاریخ تیم ملی را بخواند، متوجه می شود چه 
کسانی وجود داشتند! وی ادامه داد: آقای 
عنایتی که در شروع راه مربیگری است بداند 
با چنین ادبیات و صحبت هایی و عدم بررسی 
گذشته فوتبال ایران، نمی تواند پشت کسی 
قرار بگیرد. البته او حق دارد چرا که با حمایت 
آقای قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال امید شد 
و چون عنایتی نزدیک قلعه نویی است باید 
با چنین حرف هایی پشت او بماند. سرمربی 
پیشین تیم فوتبال ملوان بندرانزلی در پاسخ به 

این سؤال که آیا همچنان می خواهد از فوتبال 
دور بماند، گفت: فوتبال را از دور دنبال می کنم. 
کارهایشان انجام بدهند و  جوان ترها باید 
آنها با سیاست فعلی باشگاه ها هماهنگ تر 
هستند و انرژی اش را دارند. ان شاءا... موفق 
شوند. متأسفانه ما هنوز موفقیتی از نسل 
حداقل  یا  ندیده ایم  کشور  مربیان  جدید 
من ندیدم. آنها نشان بدهند ادعاهایشان 
درست است و جای قدیمی ها، بزرگ ترها و 
مربیگری  عرصه  در  را  پیشکسوت هایشان 
بگیرند. تا حالا فقط دعوا و برخورد اینها را با 
یکدیگر دیده ایم که به صلاح فوتبال ما نیست. 

بهزاد داداش زاده بازیکن پیشین تیم فوتبال 
پرسپولیس معتقد است، مدیران این باشگاه 
برای برطرف کردن دغدغه های گل محمدی 
کار راحت تری داشته اند تا اینکه رضایت برانکو 

ایوانکوویچ را جلب کنند. 
   شرایط پرسپولیس

تسنیم،  با  گفت وگو  در  داداش زاده  بهزاد 
درباره شرایط پرسپولیس پس از جدایی یحیی 
گل محمدی اظهار داشت: قهرمان چند سال 
گذشته ایران نباید با این شرایط و مشکلات 
دست و پنجه نرم کند. من فکر می کنم مشکلات 
پرسپولیس از ابتدای فصل نمایان شد و از همان 
زمآنکه یحیی گل محمدی صحبت از استراحت 
و خداحافظی از پرسپولیس کرد، می دانست 
را پیش رو دارد. اختلاف نظر  که چه مسیری 
و مسائلی بین مدیرعامل باشگاه و سرمربی 
تیم وجود داشت و این اختلافات در پایان 
منجر به جدایی گل محمدی شد. به نظر 
من صلاح پرسپولیس در این بود که 
درویش به جای گل محمدی از تیم 

جدا می شد. 
کره با برانکو    مذا

کره باشگاه  کنش به مذا وی در وا
پرسپولیس با برانکو ایوانکوویچ تصریح 
کرد: برانکو هم به تنهایی نمی تواند کاری 

از پیش ببرد. او با پرسپولیس افتخارات زیادی به 
دست آورده است و به راحتی قبول نمی کند تا 
با هر شرایطی مجدداً روی نیمکت پرسپولیس 
گر قرار باشد برانکو بیاید اما مشکلات  بنشیند. ا
که او هم خیلی زود از  همچنان پابرجا باشد 
پرسپولیس جدا می شود. تعلل برانکو برای پاسخ 
قطعی به سرخپوشان هم بابت همین مسأله 
است. او در حال بررسی تمام جوانب است تا 

تصمیمی درست بگیرد. 
    انتقاد از مدیران 

هافبک پیشین تیم فوتبال پرسپولیس با 
انتقاد از مدیران این باشگاه گفت: همه اعضای 
هیات مدیره و حتی خود درویش هم تا این حد 
فکر نمی کردند که استعفا و جدایی یحیی جدی 
باشد. در این بین تنها هواداران پرسپولیس 
شرایط  این  از  و  می کنند  ضرر  که  هستند 
ناراضی هستند. در حال حاضر تمام اعضای 
هیات مدیره دنبال حل مشکلات تیم هستند 
و تمام سعی شان را می کنند که رضایت برانکو را 
جلب کنند. من از این متعجبم که چرا با وجود 
اینکه آنها از تمام مشکلات باخبر بودند، سعی 
نکردند کار راحت تر را انجام دهند. برطرف کردن 
دغدغه های یحیی گل محمدی خیلی راحت تر 
گر قرار  از جلب رضایت شخصی مثل برانکوست. ا
است الان این همه هزینه برای آوردن سرمربی و 

بازیکن جدید صورت بگیرد، خب این کار را برای 
گل محمدی انجام می دادند و این همه حواشی 

برای تیم به وجود نمی آمد. 
    تیم ملی 

ملی پوش سابق فوتبال کشورمان در پاسخ به 
گردان امیر قلعه نویی توانایی  این سؤال که »شا
قهرمانی در جام ملت ها ۲۰۲۳ را دارند؟«، هم 
خاطرنشان کرد: تیم ملی در مرحله گروهی به 
نظر نمی رسد که کار سختی داشته باشد، ولی در 
مراحل حذفی و بالاتر کار دشواری خواهد داشت. 
در حال حاضر وظیفه همه ما حمایت از اعضای 
تیم ملی است تا بازیکنان و کادر فنی با روحیه 
و انگیزه بالایی پا به مسابقات بگذارند. ما برای 
قهرمانی تیم ملی باید ابتدا ببینیم شرایط برای 
این اتفاق مهیا هست یا نه. تیم ملی هشت سال 
در اختیار کی روش بود و دو دوره جام ملت ها را با 
او پشت سر گذاشتیم، اما هیچکس در آن زمان 
صحبت از قهرمانی نمی کرد. به عقیده من الان 
هم باید منصفانه درباره موفقیت تیم ملی در جام 
ملت ها صحبت کنیم. قلعه نویی در این مدتی 
که دوباره سکان هدایت تیم ملی را برعهده گرفته 
است به اندازه هشت سالی که کی روش سرمربی 
تیم ملی بوده، پاسخ انتقادها را داده است. این 
در حالی است که کی روش هیچ وقت جوابی برای 

انتقادها نداشت و به کسی پاسخگو نبود. 

داداش زاده: 
صلاح در این 
که درویش  بود 
می رفت

بیانی:  
 این نسل

نسل طلایی است

علیعسگر
کارشناسفوتبال


